

Referat fra HB-mødet søndag d. 7. juni 2020 på Fjelsted Skov Hotel

Deltagere på mødet:

Annette Lunau landsformand og mødeleder

Linda Lundh landsnæstformand

Henrik Bøgelund landskasserer

Christian Ravn kredsformand kreds 1

Lise Damsgaard Hansen kredsformand kreds 2

Jørgen Randa kredsformand kreds 3

Annette Höft kredsformand kreds 4

Dorte Dabelsteen kredsformand kreds 5

Steen Andersen kredsformand kreds 6

Jan E. Nielsen Forretningsfører og referent

Nyt fra landsformanden/næstformand og FU

Godkendelse af sidste referat

Ingen kommentarer.

Der var en præsentationsrunde, da det var det første fysiske møde hvor Lise fra kreds 2 og Annette fra kreds 4 var med.

Der laves et Corona nyhedsbrev når vi har en udmelding fra regeringen som skulle komme den 8. juni.

2. Nyt fra Sekretariatet

235 20 Ansøgning om tilskud fra udlodningsmidler til Friluftsliv

DcH har fået bevilliget knap 170.000, - i driftstilskud fra Friluftsrådet, hvilket er ca. 40.000, - mere end sidste år.

229 20 DcH Månedsbrev april-maj 2020

Ingen yderligere kommentarer til månedsbrevet.

3. Nyt fra sponsorer/Friluftsrådet

245 20 VS: Synliggør din organisation i Sommer i Vores Natur

Friluftsrådet opfordrer os til at melde naturoplevelser ind i den fælles kalender i kampagnen Vores Natur. Har i lokale arrangementer i naturen, så meld dem ind – det er gratis at komme på DR's naturhjemmeside og god reklame for DcH.

Vi kan ikke få kontakt med Nordic Pet Group (Kingsmoor). Jan tager fat på advokaten for at få en afklaring. De har ikke efterlevet samarbejdsaftalen med os og er i restancen for 2019 og 2020.

4. Nyt fra landskassereren

Henrik gennemgik regnskabet og kapitaludviklingen og den viser at det ser fornuftigt ud.

Henrik har udviklet et budgetprogram som tager tallene fra Klubmodul og sammenkører dem med budgetterne.



For at forenkle regnskabsprocedurerne fremadrettet, blev det besluttet at udvalgene selv afholder udgiften til kørsel i forbindelse med landsmøder, fællesmøder og formandsmøder. HB afholder udgiften for ophold og beværtning for alle til formandsmøder og fællesmøder. Til landsmødet afholder HB udgiften til beværtning og overnatning for udvalgsformænd, der som nyvalgte har foretræde for HB på møde om søndagen

Henrik har lavet en oversigt over sine opgaver i Trello, et opgave styrings program som synliggør processerne. Det giver et bedre overblik.

Det blev besluttet at HB også bruger det til opgavestyring sammenholdt med Plandisc(årshjulet). Linda lægger opgaverne ind i Trello

5. Jubilæumsfonden

Intet nyt.

6. Strategi

Plandisc

Mediestrategigruppen: Dorte indkalder til møde, de har fundet et redskab til at analysere den nuværende situation. (K-Forum)

Træningsaktiviteter i lokalforeninger på hjemmesiden, Jan laver et skema og sender det til kredsformændene. Jan laver en status og sender til kredsformændene løbende så de kan følge op på svarene.

Der skal indsamles oplysninger om alle grene og underniveau på konkurrencegrupper.

Tovholdere i arbejdsgrupperne blev gennemgået.

7. 54 20 Elektroniske Dommersedler

Steen gennemgik et forslag til elektroniske dommersedler. 3 Mobil har ønske om at deltage i et samarbejde hvor de vil stille iPads til rådighed.

Steen tager det med til dommerudvalget og HB bakker op om projektet, men henstiller til at det er udvalget, der arbejder videre, inddrager de andre udvalg, og kommer med et endeligt oplæg til HB.

8. Ang. annoncer og reklamer, i forskellige medier.

Der har været en del debat om reklamer og annoncer på landsforeningens Facebookside.

HB er enige om, at firmaer vi har en sponsoraftale med og firmaer som har produkter i DcH Shoppen må gerne annoncere på Facebook efter nærmere aftale med sekretariatet. Det skal tydeligt fremgå at der er tale om reklame

9. Krisehjælp til lokalforeninger

HB henviser til de lokale og statslige puljer, som er etableret rundt om i landet, samt til Initiativfonden som har meldt ud at de vil hjælpe nødlidende foreninger hvis behovet opstår.

HB vil efterfølgende se om behovet er dækket eller der skal mere til.

10. Samarbejde HB og landsudvalg.

HB vil gerne sætte fokus på styrkelse af samarbejdet i DcH's ledelse.



Emnet blev diskuteret og vi laver en workshop i HB med henblik på styrkelse af samarbejdet i HB. Efterfølgende i ledelsen i DcH med udvalgsformænd og HB sådan at vi styrker samarbejdet om udvikling af DcH.

Workshop for HB bliver afholdt på Fjelsted Skov Hotel den 15. og 16. august, med Torben Steenstrup. (Spørgeskema)

Landsudvalg:

11. Redaktionen

233 20 Referat DcH Bladet - Skype

12. Rallyudvalget

234 20 DcH Rally Udvalg - Nyhedsbrev 2 - 2020

Spørgsmål fra udvalget om at få nogle spørgsmål med i spørgeskemaet fra landsforeningen. HB ønsker ikke specifikke spørgsmål omkring programmer/grene i undersøgelsen.

13. Nosework

246 20 VS: Orienteringer til nose work udvalget / reglement til åben klasse

Godt arbejder fra udvalget, HB ønsker at orienteringerne skal gennemarbejdes en gang til, da nogle ting strider imod generelle regler og retningslinjer i landsforeningen.

243 20 VS: Orientering til NW-udvalget skal behandles på landsmødet.

238 20 Nyhedsbrev fra nose work udvalget juni 2020

DcH arrangerer ikke DDK stævner kun DcH stævner.

237 20 Referat fra nose work udvalgets skypemøde for 4. maj

14. Nordisk udvalg

241 20 Minutes from Messenger meeting in Nordic Committee on May 4th, 2020

240 20 Referat fra Skype møde i NU den 11.05.2020.

Udvalget arbejder på at få opdateret det nordiske konkurrenceprogram.

Kredsene

15. Kreds 2

Lise vil gerne sparre med de andre formænd om organisering og kommunikationsgange i forhold til de forskellige grene i vores sport, på lokalniveau.

Vi har besluttet at kredsformændene afholder et møde i forbindelse med workshoppen i august.

16. Kreds 3

239 20 Kreds 3_referat_skypemode_14_5_2020

17. Kreds 4

Kreds 4 har besluttet at vi arbejder videre med projektet Vores natur med gåtur d. 1/8.



Jan opfordrede til at alle kredse laver et naturarrangement.

18. Næste møde

Torsdag den 6. august på Skype og workshop 15.-16. august.

19. Evt.

